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Protokół nr 34/2022 z dnia 22 listopada 12022 r.
Rada Miejska w Brzeszczach
Posiedzenie stałych komisji Rady Miejskiej
KRM.0012.6.34.2022

Rejestr projektów uchwał

Portal Mieszkańca

 Protokół 34/2022
posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej 

w dnia 22 listopada 2022 r. 
(w godz. 13.30 – 17.00)

Wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miejskiej odbyło się w dniu 22 listopada 2022 roku w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Brzeszczach.
Osoby zaproszone na posiedzenie: 
Zastępca Burmistrza Brzeszcz Łukasz Kobielusz
Skarbnik Gminy Renata Dudziak, Sekretarz Gminy Magdalena Maj 
naczelnicy wydziałów Urzędu Gminy w Brzeszczach
Prezes Agencji Komunalnej Sp. z o.o. w Brzeszczach
Prezes Agencji Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Brzeszczach

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków komisji:

1. Robert Adamczyk
2. Grzegorz Andruszko nieobecny
3. Wojciech Andrzejczak
4. Mirosław Boroń
5. Marek Czopek
6. Sławomir Drobny nieobecny
7. Ryszard Foks
8. Marek Gancarczyk
9. Zbigniew Kolasa

10. Łukasz Korczyk
11. Izabela Miłkowska
12. Helena Moś
13. Stanisław Pastuszka
14. Marcin Sikorski
15. Danuta Socha
16. Dawid Szczepański
17.  Cecylia Ślusarczyk1
18.  Bartosz Uroda nieobecny
19. Jacek Wawro
20. Zofia Wójcik
21.  Aleksander Zontek

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa, który powitał zebranych.
Kworum: na stan 21 członków stałych komisji Rady Miejskiej w posiedzeniu aktualnie uczestniczy 15 radnych, czyli jest kworum do podejmowania
prawomocnych decyzji.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad komisji:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja Prezesa Agencji Komunalnej w sprawie taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków.
4. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, druk nr 491
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy
5. Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022, druk nr 499.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/287/2021 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 25 maja 2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2021 i w roku 2022, druk nr 500.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/368/2021 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2022 - 2031, druk nr 501.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/369/2021 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 21 grudnia 2021 r. Uchwała Budżetowa Gminy Brzeszcze na rok 2022, druk nr 502.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy
9. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Brzeszcze nieruchomości położonej w Zasolu, druk nr 492
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości
10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Brzeszcze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o
których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok", druk nr 504.
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Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Sekretarz Gminy
11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci,
młodzieży, uczniów oraz rodziców, druk nr 503.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Sekretarz Gminy
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/379/2018 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w placówkach
prowadzonych przez Gminę Brzeszcze, druk nr 506
Wnioskodawca: komisje, referuje: Sekretarz Gminy
13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/393/2022 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia "Programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 roku", druk nr 493
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Środowiska
14. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Agencji Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Jawiszowicach zadań własnych Gminy Brzeszcze, druk 490
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych położonych w Brzeszczach i w Jawiszowicach,
druk nr 505
Wnioskodawca: komisje, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/388/14 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie określenia
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest
Gmina Brzeszcze, druk 489
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na obszarze Gminy Brzeszcze, druk nr 498.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
18. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Brzeszczach przy ul. Dworcowej, druk nr 496.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
19. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z toalety publicznej obsługiwanej przez Gminę Brzeszcze, druk nr 497.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
20. Sprawy bieżące.
21. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku posiedzenia. Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie.
Kworum: aktualnie w posiedzeniu komisji uczestniczy 15 radnych.
Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6
Wyniki imienne: ZA (15)
Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena
Moś, Stanisław Pastuszka, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (6) Robert Adamczyk, Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Marcin Sikorski, Bartosz Uroda, Zofia Wójcik
Komisje przyjęły porządek obrad.

Ad 3. Informacja Prezesa Agencji Komunalnej w sprawie taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków

Pytanie radnego Stanisława Pastuszki zgłoszone na XLVI sesji Rady Miejskiej w Brzeszczach w dniu 25 października 2022 r.
Na komisji wspólnej była moim zdaniem przedstawiona nie pełna informacja odnośnie niezatwierdzonej taryfy kanalizacyjnej dla Agencji Komunalnej,
dlatego zwracam się z prośbą i z wnioskiem, aby Pan Prezes na dzisiejszej sesji udzielił informacji, jakie straty dla Agencji Komunalnej przynosi
niezatwierdzenie taryfy kanalizacyjnej, miesięcznie w rozbiciu na cały okres od początku niezatwierdzenia do dnia dzisiejszego. Z jakich środków te
starty są pokrywane? Jakie są zastrzeżenia regulatora, co do taryfy? Dlaczego taryfa nie została zatwierdzona?
Odpowiedź Agencji Komunalnej – pismo W/0732/11/22 z dnia 21.11.2022

Radny Stanisław Pastuszka pytał o składowe do taryfy, która nie została przyjęta.
Prezes Agencji Komunalnej Sp. z o.o. w Brzeszczach Krzysztof Michalski informował: spółka składa wniosek w oparciu o szereg arkuszy
kalkulacyjnych, które wpływają na koszty odbioru i oczyszczania ścieków. Na to składają się wszelkie koszty związane z oczyszczaniem ścieków i
funkcjonowaniem sieci kanalizacyjnej i jej oczyszczaniem.
Radny Stanisław Pastuszka kontynuował:, na co nie chce się zgodzić regulator?
Czy taryfa została przygotowana przez spółkę, czy podmiot zewnętrzny?  
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśnił, że agencja współpracuje z podmiotem zewnętrznym od wielu lat, który przygotowuje, opracowuje wniosek
taryfowy.  Prezes zarządu agencji jest zobowiązany w terminie 120 dni przed upływem taryfy do złożenia nowego wniosku, na który składa się
zestawienie kosztów funkcjonowania systemu odprowadzania ścieków, sprawozdania spółki za okres trzech lat, planowane wydatki związane ze
wzrostami kosztów, np. energia. Agencja złożyła wniosek o zatwierdzenie taryfy 29 stycznia 2021 r. Wzrosty cen paliw, energii są kolosalne. We wniosku
taryfowym zostały założone wzrosty na poziomie 2 – 5% kosztów, które mały wystąpić potencjalnie.
Wniosek został negatywnie oceniony przez dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gliwicach. Agencja odwołała się od tej decyzji do
prezesa, który podtrzymał stanowisko. Agencja odwołała się do sądu, który uznała argumenty agencji związane z tym, że postępowanie nie zostało
przeprowadzone odpowiednio, część kosztów podważone przez dyrektora, są uzasadnione. Mamy zmodernizowaną oczyszczalnię, gdzie koszty są
wyższe. Obiekt wymaga odpowiedniej eksploatacji. W momencie składania wniosku taryfowego było 270 zł/MWh, a na rok następny były prognozy
około 2.400. Wiadomo, że cena będzie zamrożona na poziomie 780 zł. Wzrosty w taryfie były założone na poziomie 2%. Z tej sytuacji wynikają obecnie
ponoszone straty spółki. W okolicy, np. Andrychów ma bardzo podobną sytuację.   
Radny Stanisław Pastuszka, jakie koszty uwzględnione w taryfie nie zostały przyjęte przez regulator?
Prezes Krzysztof Michalski odpowiedział, że wszystkie koszty związane z działalnością oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej. Został złożony
kompletny wniosek uwzględniający wszystkie koszty. Spółka nie może ponosić kosztów z innych działalności, to się ma samo finansować. Nie ma
możliwości subsydiowania skośnego, czyli pokrywania kosztów tej działalności przez działalności poboczne.  
Radny Stanisław Pastuszka wskazał, że za chwilę minie dwa od złożenia wniosku taryfowego przez agencję komunalną do regulatora i nadal spółka
nie ma zatwierdzonej taryfy. Agencja ponosi straty 1.800.000 zł. Jak agencja widzi rozwiązanie problemu?
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśniał, że nadal procedowany jest wniosek taryfowy w regionalnej dyrekcji. Nie ma innej ścieżki. Nie można wprowadzić
taryfy z urzędu. Rozbudowa sieci kanalizacyjnej będzie mocno zahamowana. Wiele przedsiębiorstw również nie ma zatwierdzonych taryf.



Radny Stanisław Pastuszka dodał, że agencja nie występuje z wnioskiem, straty wzrastają. Jeżeli Wody Polskie nie zatwierdzą przedstawionego
wniosku taryfowego, co wówczas nastąpi?
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśniał, że agencja nie może składać nowego wniosku taryfowego, bo wiąże się to z rozpoczęciem procedury od samego
początku. Złożony wniosek przeszedł całą procedurę i sąd wskazał organowi, co ma zbadać. Ta taryfa musi wejść w życie. Koszty, wzrosty są
uzasadnione i sąd to przyznał. Proces jest na siłę przeciągany. Wyrok sądu był w dniu 27 kwietnia, w którym sąd przyznał agencji rację, że część kosztów
jest zasadna. Wniosek taryfowy zwrócono do prezesa, który po ustawowych dwóch miesiącach przekazał wniosek do dyrektora. Agencja stara się
racjonalnie gospodarować i nie ma żadnych ukrytych kosztów.
Radny Stanisław Pastuszka zwrócił uwagę, że przed przystąpieniem do modernizacji oczyszczalni ścieków i rozbudowy aglomeracji kanalizacji
sanitarnej była opracowana taryfa ściekowa na poziomie 8,50 zł. Jeżeli taryfa razem na rozbudowę oczyszczalni ścieków i rozbudowę kanalizacji taryfa
była wyliczona w tamtym czasie na 8,50 zł, to jak teraz Wody Polskie mają zwiększyć taryfę, chyba uwzględniając wzrosty cen paliw, energii?  Czy to są
czynniki aż tak cenotwórcze w przypadku kanalizacji?
Prezes Krzysztof Michalski mówił, że w tej chwili jest cena 7,32 zł, szacowany wzrost był na ok. 10,14 zł. Dziś jest inflacja 17%.
Wniosek taryfowy składa się z przedstawienia kosztów funkcjonowania sytemu kanalizacyjnego i na ówczesny czas wskaźniki było na ok. 2 - 3%. Teraz
wskaźniki będą wyższe przez inflację. Wzrost jest duży, ale w pełni uzasadniony.
Radny Stanisław Pastuszka powiedział, że gdyby koszty były uzasadnione, to regulator zatwierdziłby taryfę w przeciągu dwóch lat. Jeżeli mówi się o
wzroście kosztów na poziomie 2-3%, ale to stanowi w stosunku do taryfy prawie 50% podwyżki. Regulator powstał po to, żeby pilnować wzrostów, za to
odpowiadają. Jaką stratę spółka przewiduje na koniec roku w stosunku do niezatwierdzonej taryfy?
Prezes Krzysztof Michalski powtórzył, że sąd uznał, że regulator dopuścił się błędnego przeanalizowania taryfy i nie przyjął uzdatnionych kosztów,
które powinny być uwzględnione w taryfie. Wiele przedsiębiorstw po zatwierdzeniu taryfy obecnie wnioskuje o skrócenie obowiązywania taryfy. Stawka
7,32 było liczone po 2018 r. Agencja stosuje planowanie długofalowe i jest ono obarczone dużym ryzykiem. Obecny rok jest przykładem.
Radny Stanisław Pastuszka zastanawiał się, czy trwanie przy pierwotnym wniosku i nieopracowanie nowego wniosku taryfowego jest dobre dla
spółki.
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśnił, że spółka nie może złożyć innego wniosku niż wynika z rachunku ekonomicznego. Składając dziś nowy wniosek
taryfowy, to stawka będzie jeszcze wyższa. W lipcu nastąpiła zmiana Prawa wodnego i Wody Polskie będę będą analizowały, weryfikowały wieloletnie
plany rozbudowy sieci kanalizacyjnej. Możemy mieć duży problem obronić inwestycje rozbudowy sieci kanalizacyjnej, jeżeli nie będą uzasadnione
ekonomicznie.
Radny Ryszard Foks prosił o przedstawienie struktury kosztów. Wniosek taryfowy został złożony przez spółkę w styczniu 2021 roku zakłada wzrost
50%. Wody Polskie nie wyrażą zgody na przedstawioną taryfę. Wiele przedsiębiorstw z wnioskami taryfowymi na poziomie 40-50% wzrostu nie
otrzymały zatwierdzenia przez Wody Polskie. Na jakiej podstawie spółka w styczniu 2021 roku wyliczyła 50% wzrost taryfy?
Prezes Krzysztof Michalski informował, że prześle radnemu wniosek taryfowy z załącznikami. Obecnie nie ma tutaj możliwości przedstawienia
szczegółów wniosku. Wniosek musi zostać zatwierdzony. Jest wyrok sądu, że wzrosty są uzasadnione.
Radny Ryszard Foks pytał, czym był uzasadniany wzrost 50% w styczniu 2021 roku?
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśnił, że są brane koszty funkcjonowania za ostatnie trzy lata plus dodatkowe rzeczy, które wpływają na koszty, np.
zatrudnienie dwóch osób na obsługę oczyszczalni ścieków.  
Radny Ryszard Foks kontynuował: dziś wzrosły koszty energii, paliw, ale nie o 50% w stosunku do roku poprzedniego. Była modernizowana
oczyszczalnia ścieków. Co wpływa na zatrudnienie dodatkowych osób?
Prezes Krzysztof Michalski powiedział, że elektronika nie jest bezobsługowa, a potrzebuje dużo więcej zaopiekowania. Ponadto jest rozbudowywana
sieć kanalizacji: Sienna, Trakcyjna, Nawsie. Została wykonana kanalizacja ul. Pocztowej przez agencję komunalną. Realizujemy oczyszczanie istniejących
sieci kanalizacyjnych. Te koszty wpływają na wzrost taryfy.
Radny Ryszard Foks pytał, jaka marża została założona w taryfie. Jakie działania agencja wykonała w celu obniżenia kosztów funkcjonowania
przedsiębiorstwa?
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśnił, że marża była założona na poziomie 2%, ale ona nie została zrealizowana. Agencja ma straty na tej działalności.
Obniżenie kosztów funkcjonowania przedsiębiorstwa – oczyszczalnia ścieków, tu nie można pominąć żadnego cyklu oczyszczania ścieków. Tutaj nie ma
możliwości drastycznego obniżenia kosztów. To jest nowy obiekt, który jest modernizowany. Można zastosować tutaj fotowoltaikę, ale to są kolejne
koszty. Agencja nie posiada środków rezerwowych na dodatkowe inwestycje wpływające na zmniejszenie taryfy.
Radny Ryszard Foks kontynuował, z jakich źródeł spółka pokrywa stratę w wysokości 1.800.000 zł. Z informacji spółki wynika, że na zieleni są straty, na
oczyszczaniu jest strata, składowisko odpadów komunalnych też strata. Agencja zajmowała się drogami i też była strata.
Prezes Krzysztof Michalski powiedział, że głównie gospodarka odpadami jest działalnością przy pomocy, której spółka jest w stanie kredytować
działalność kanalizacyjną.
Radny Ryszard Foks dodał, że patrząc na składowisko odpadów komunalnych przekazane Wam przez gminę, można stwierdzić, że spółka jest słabym
podmiotem, jeżeli chodzi o porządek na składowisku. Na składowiskach odpadów komunalnych w okolicznych gminach są hale segregacji, gdzie się
przywozi odpady zmieszane. Na naszych składowisku brak takiej organizacji odbioru odpadów. Czy to składowisko nie wymaga inwestycji w celu
właściwej gospodarki odpadami?
Prezes Krzysztof Michalski mówił, że składowisko odpadów komunalnych wymaga doinwestowania. Spółka dąży do zrealizowania dużej inwestycji i
jest na etapie rozmów z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska. Jest zaprojektowana nowa hala. Koszty są ogromne i próbujemy wykonać
montaż finansowy. Mamy pozwolenie na budowę.
Radny Ryszard Foks kontynuował: dziś jest kolejne informacja, że są plany i zamiary, mówimy o pozwoleniu na budowę. Spółka inwestuje 1.800.000 zł z
gospodarki odpadami w gospodarkę kanalizacyjną. Ważne jest społeczeństwa, że od 1 stycznia 2018 r. działa regulator i czuwa nad taryfami, bo za wodę
płacilibyśmy ponad 10 zł. Podniesienie taryfy na kanalizację o 50% jeszcze nikomu się nie udało.
Prezes Krzysztof Michalski wyjaśniał: koszty muszą być zbilansowane. Spółka nie może złożyć wniosku niezgodnego z wyliczeniami. Mówimy o
wzroście 50%, ale należy wziąć pod uwagę, z jakiej kwoty. Kwota 13 zł za ścieki w okolicy nie jest odosobniony przypadek. Spółka podwyższa z kwoty 7 zł
na kwotę 10 zł. Nie możemy się porównywać z innymi gminami, ponieważ czynniki są diametralnie różne. Wzrost jest duży, ale z bardzo niskiej kwoty
bazowej.  
Radny Ryszard Foks powiedział, że faktycznie nie można porównywać taryf za ścieki z taryfami w innych gminach, co wynika z ilości mieszkańców,
ukształtowania terenu. W czasie, kiedy były ustalane opłaty za odpady komunalne, miasta, które mają składowiska odpadów komunalnych i agencje,
czyli mają zagospodarowanie i odbiór odpadów, mają ceny dużo niższe niż nasza gmina, np. Wadowice, Sucha Beskidzka, Myślenice, cała Małopolska
Zachodnia. Czy agencja komunalna występowała do urzędu o zwolnienia z podatków?
Prezes Krzysztof Michalski odpowiedział, ze agencja ma zwolnienia z podatków.
Radny Ryszard Foks prosił o przesłanie struktury kosztów, jaka jest marża na kanalizacji.
Radny Marek Czopek mówił, że wojewódzki sąd administracyjny uchylił decyzję prezesa PGW w sierpniu, a 12 września prezes PGW uchylił decyzję
pierwszej instancji, czyli dyrektora regionalnego. Minęły dwa miesiące i jakie są wyniki sprawy?  
Prezes Krzysztof Michalski informował: przychodzi korespondencja od dyrektora, agencja przekazuje wyjaśniania. Każde wezwanie przedłuża okres



rozpatrywania wniosku. Termin administracyjny to 45 dni, jednak jest on liczony od momentu złożenia ostatniego wyjaśnienia.
Radny Marek Czopek kontynuował: ponowne postępowanie przed pierwszą instancją toczy się w sprawie wniosku spółki złożonego w styczniu 2021 r.
Czy była rozważana kwestia wycofania tego wniosku i złożenia nowego wniosku w porównywalnej wysokości? Obecnie tak wysoka podwyżka była
uzasadniona.
Prezes Krzysztof Michalski powiedział, że procedowany jest pierwotny wniosek ze stycznia 2021 roku. Sąd wskazał, co ma zrobić organ. Nowy
wniosek, to procedura od początku. Nie widzę możliwości złożenia nowego wniosku.
Radny Marek Czopek dodał, że koszty w ciągu prawie dwóch lat znacząco wzrosły. Jak agencja sobie poradzi w obecnym czasie w tej sytuacji nawet w
przypadku zatwierdzenia wniosku taryfowego?
Prezes Krzysztof Michalski odpowiedział, że po zatwierdzeniu taryfy agencja złoży wniosek o skrócenie obowiązywania taryfy.
Radny Stanisław Pastuszka pytał o koszty, jakie agencja poniosła w związku z wynajęciem kancelarii prawnej i postępowaniem przed wojewódzkim
sądem administracyjnym?
Radny Ryszard Foks zwrócił się o informację, jakie koszty poniosła agencja przy przygotowaniu wniosku taryfowego do regulatora.
Prezes Krzysztof Michalski deklarował przekazanie pisemnej informacji dla radnych.
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa pytał o sprawy pracownicze: zatrudnienie dodatkowych osób na oczyszczalni ścieków, na jakich
stanowiskach. Czy kierownik składowiska odpadów komunalnych złożył wypowiedzenie? Zwolnień, wypowiedzeń w firmie było dużo. Co było główną
przyczyną?
Prezes Krzysztof Michalski informował, że dwie osoby zatrudniono na stanowiskach obsługi sieci kanalizacyjnej.
Prezes agencji powiedział, że nie będzie się wypowiadał w sprawach pracowniczych. Pracownik zna rynek pracy i szuka możliwości rozwoju. Pracodawca
nie będzie udzielał informacji w sprawie decyzji poszczególnych pracowników. Agencja stara się zapewnić jak najlepsze warunki pracy dla pracowników.

 

Opiniowanie projektów uchwał

Ad 4. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, druk nr 491

Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy Renata Dudziak
Wydział Finansowy
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 10.11.2022 / data przekazania radnym: 10.11.2022

Uzasadnienie: Zgodnie z art. 10 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1452 ze zm.) Rada Miejska
w Brzeszczach określa w drodze uchwały, wysokość stawek podatku od środków transportowych, z tym, że roczna stawka podatku od jednego środka
transportowego nie może przekroczyć górnej granicy stawki określonej w tej ustawie. 
Górne granice stawek kwotowych obowiązujących w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu
odpowiadającym wskaźnikowi inflacji za pierwsze półrocze roku poprzedzającego zmianę. Zgodnie  z  Komunikatem  Prezesa  GUS  z  dnia  15 lipca
 2022 r. (M.P. z 2022 r. poz.696) ceny towarów i usług w I półroczu tego roku w odniesieniu do analogicznego okresu 2021 r. wzrosły o 11,8 procent.
Maksymalne stawki podatku od środków transportowych zostały ogłoszone w obwieszczeniu Ministra Finansów w dnia 28 lipca 2022 r. (M.P. 2022,
poz. 731).
Natomiast stawki minimalne przeliczane są zgodnie z procentowym wskaźnikiem kursu euro na pierwszy dzień roboczy października danego roku
w stosunku do kursu euro w roku poprzedzającym dany rok podatkowy. Jeżeli ten wskaźnik jest niższy niż 5 proc., to stawki nie ulegają zmianie. Do
przeliczenia stawek stosuje się kurs wymiany euro i walut krajowych opublikowany w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej.
Minimalne stawki podatku od środków transportowych, które obowiązywać będą w 2023 roku zostały ogłoszone Obwieszczeniem Ministra Finansów
z dnia 12 października 2022 r. (M.P.2022, poz. 1001).
Wysokość stawek obowiązujących na terenie gminy ustala w drodze uchwały rada gminy mając na względzie zarówno górne granice stawek jak i stawki
minimalne.
Na 2023 rok proponuje się wzrost stawek podatku od środków transportowych w stosunku do tych obowiązujących w roku 2022 na podstawie
Uchwały Nr XXXV/333/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku o ok. 11,8 %.
Wzrost w całym roku wzrost wpływów z tego tytułu w wysokości 46.467 zł. Łącznie będzie to poziom: 440.000 zł w skali całego roku.

Radni wyrazili zgodę na nieodczytywanie stawek, z którymi się zapoznali.

 Dyskusja

Radny Aleksander Zontek pytał o tabor zarejestrowany w gminie.  
Skarbnik Gminy Renata Dudziak informowała: ceny w poszczególnych ościennych gminach są porównywalne. Przedsiębiorcy prowadzący
działalność gospodarczą szukają tańszych kosztów. Przedsiębiorstwa mają swoje siedziby w miastach, które leasingują pojazdy i oni płacą podatek od
środków transportowych, ale nie płaci przedsiębiorca, który płaci ratę leasingową.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, druk nr
491. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:  ZA (11)
Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena Moś, Danuta
Socha, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Zbigniew Kolasa, Stanisław Pastuszka, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk, Zofia Wójcik
NIEOBECNI (5) Robert Adamczyk, Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Marcin Sikorski, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 491.

------------

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022, druk nr 499.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy Renata Dudziak
Skarbnik Gminy

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/890966/Uchwa%25C5%2582a-0491
https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892645/Uchwa%25C5%2582a-0499


pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 18.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie: Z uwagi na brak możliwości zrealizowania zadań i zapłaty do dnia 31.12.2022 r. zasadnym jest utworzenie wykazu wydatków, które nie
wygasają  upływem roku budżetowego 2022 r.
Wydatki dotyczą: wydatków majątkowych na zadaniach:

1. Przebudowa ul. Siennej w Jawiszowicach - kwota 49.077,00 zł, przedłużające się procedury uzgodnień dokumentacji projektowej,
2. Modernizacja budynku Domu Ludowego w Brzeszczach-Bór- wymiana drzwi - kwota 23.247,00 zł, przedłużające się terminy dostaw materiałów

niezbędnych do realizacji zadania,
3. Budowa pumptracka na obiekcie KS Górnik w Brzeszczach- kwota 41.000,00 zł - przedłużające się procedury uzgodnień dokumentacji

projektowej.

Dyskusja

Radny Stanisław Pastuszka pytał o kwotę 50.000 zł na projekt ul. Siennej, o wymianę drzwi.
Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz wyjaśniła, że kwota jest przeznaczona na projekt. Drzwi wejściowe wewnętrzne - brak wykonawcy zadania w
terminie do końca bieżącego roku.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego 2022, druk nr 499.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne: ZA (15)
Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena
Moś, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Pastuszka
NIEOBECNI (5) Robert Adamczyk, Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Marcin Sikorski, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 499.

------------

Ad 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/287/2021 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 25 maja 2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego w roku 2021 i w roku 2022, druk nr 500.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy Renata Dudziak
Skarbnik Gminy
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 18.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie: W Uchwale Budżetowej Gminy Brzeszcze na rok 2022 zaplanowano przychody budżetu Gminy z tytułu kredytu długoterminowego w
wysokości 4.000.000,00 zł, aktualne rozliczenie budżetu wskazuje, że w roku 2022 niezbędne są środki w wysokości 2.000.000,00 zł.
Gmina ma podpisaną umowę z Bankiem Spółdzielczym w Jabłonce na udzielenie kredytu długoterminowego na lata 2021 i 2022 w kwocie łącznej
13.800.000,00 zł, aktualnie wykorzystano go w wysokości 9.800.000,00 zł w roku 2021, natomiast na rok 2022 planuje się pozyskać kredyt w wysokości
2.000.000,00 zł, a pozostałą kwotę planuje się przenieść, jako przychody na rok 2023, z uwagi na korzystne marżę do oprocentowania i brak prowizji za
uruchomienie kredytu. Bank wstępnie wyraził zgodę na zachowanie aktualnych warunków umowy. Okres spłaty całości kredytu i raty spłat nie ulegają
zmianie i nastąpi to w latach 2022 – 2031 (do 31 grudnia).
Warunki w banku: 0,48% marża plus stawka Wibor 3-miesięczna, bez żadnych kosztów prowizji dodatkowych, gmina może przenieść kredyt na rok
następny. Oferta kredytowa została przygotowana przez pracowników urzędu.

Dyskusja

Radny Stanisław Pastuszka pytał o wzrost stóp procentowych.
Skarbnik Gminy Renata Dudziak informowała o poziomach wydatków

rok 2021: 350.000 zł koszt obsługi długów wcześniej zaciągniętych
rok 2022: 1.400.000 zł
rok 2023: 2.500.000 zł

Radny Ryszard Foks mówił, że dodatkowo zaczynamy oddawać środki nieruchomości do SRK. Kwota 2.500.000 zł nie zawiera kwoty dla SRK.
Skarbnik Gminy Renata Dudziak wyjaśniła: jest podpisana umowa, jest wzrost podatku pozyskanego we wcześniejszych latach zasądzony, gmina
musi ten podatek oddać. SRK zgodziło się na 15-letni okres spłaty podatku. Kwota 2.500.000 zł jest na obsługę długu. Podatki od nieruchomości nie są
wydatkiem, tylko są pomniejszeniem dochodu.  Gmina w tym roku oddała około 300.000 zł. Kwota roczna to 750.000 zł. Podatnik, czyli SRK, zgodził się
rozratować spłatę na okres 15 lat bez żadnych dodatkowych kosztów.  Wszystkie gminy górnicze borykają się z tym problemem.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/287/2021 Rady Miejskiej w Brzeszczach z
dnia 25 maja 2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2021 i w roku 2022, druk nr 500.. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (12)
Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Marek Gancarczyk, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena Moś, Marcin Sikorski, Danuta
Socha, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
PRZECIW (1) Stanisław Pastuszka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Robert Adamczyk, Zbigniew Kolasa, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk
BRAK GŁOSU (1) Ryszard Foks
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 500.

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892646/Uchwa%25C5%2582a-0500


------------

Ad 7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/368/2021 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2022 - 2031, druk nr 501.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy Renata Dudziak
Skarbnik Gminy
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 18.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Objaśnienia wartości przyjętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2022 – 2034 - Uwagi ogólne
Zaktualizowano załącznik nr 1 w związku ze zmianami w budżecie w roku 2022 oraz prognozami na lata następne oraz wydłużono prognozę finansową
do roku 2034. Przychody z tytułu kredytu planowanego do zaciągnięcia w roku 2022 w kwocie 4.000.000 zł podzielono na 2 równe transze tj. I transza
zostanie uruchomiona w roku 2022 i II transza w roku 2023, przy niezmienionym harmonogramie spłat do roku 2031.
Deficyt budżetu w 2022 r. ulega zmianie, zmniejsza się o kwotę 8.438.070,38 zł i wynosi 13.707.939,86 zł.
W załączniku nr 2 dokonano weryfikacji limitów zobowiązań w oparciu o aktualne dane oraz dokonano zmian na przedsięwzięciach i wprowadzono
nowe przedsięwzięcia:
dokonano zmiany na przedsięwzięciu bieżącym:
- Lokalny transport zbiorowy (poz. 1.3.1.7) Zwiększono limit wydatków roku 2023 o kwotę 596.647,15 zł tj. do kwoty 2.671.104,60 zł, co spowodowało
wzrost łącznych nakładów do wysokości 21.641.150,62 zł,
dokonano zmiany na przedsięwzięciach majątkowych:
- Rewitalizacja Parku Miejskiego przy ul. Dworcowej w Brzeszczach (zadanie wieloletnie), współfinansowana ze środków budżetu państwa w ramach
Programu "Oświęcimski strategiczny program rządowy - Etap VI 2021-2025" (poz. 1.3.2.54) - zmniejszono łączne nakłady i limit wydatków roku 2022 o
kwotę 425.000 zł w związku z nieuruchamianiem lodowiska w sezonie 2022/2023,
- Budowa cmentarza komunalnego w Brzeszczach (poz. 1.3.2.62) - przeniesiono limit wydatków w kwocie 3.616.969,55 zł z roku 2022 do roku 2023,
wydłużenie o 1rok, przy niezmiennych łącznych nakładach na przedsięwzięcie w kwocie 5.778.965 zł. Zmiana ta spowodowana jest koniecznością zmiany
harmonogramu robót i przeniesienia realizacji i zakończenia zadania na rok 2023.

Dyskusja

Radny Jacek Wawro pytał o roszczenia dotyczące budowy cmentarza.
Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz wyjaśnił: w dniu jutrzejszym odbędzie się rozprawa sądowa, więc dziś nie udzielę informacji. We wniosku
wskazano kwotę ponad 600.000 zł.
Radny Stanisław Pastuszka pytał, czy zwiększenie wydatków na transport zbiorowy wynika z rozszerzenia linii autobusowych, czy ze wzrostów
kosztów? Czy gmina płaci za przejechane wozokilometry, czy płacimy ryczałtowo?
Skarbnik Gminy Renata Dudziak informowała: gmina płaci na bieżąco, rozliczenie wozokilometrami. W tym roku nie dołożono żadnych kilometrów.
Jest to wynik kalkulacji wstępnej przedstawionej przez MZK Oświęcim. Gmina rozlicza się rekompensatami, bo jako udziałowiec musimy pokryć
wszystkie koszty. Dodatkowy koszt to 1.000.000 zł do zapłacenia za rok 2022; płatność przesunięta. Na ten moment zabezpieczono kwotę prawie
600.000 zł.
Radny Stanisław Pastuszka pytał o zwrot do budżetu kwoty 425.000 zł, czy lodowisko zostało zakupione? Jak wygląda sprawa gwarancji?
Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz powiedział, że lodowisko zostało zakupione. Gmina nie jest w stanie w tym roku kalendarzowym ogłosić
przetarg na utrzymanie lodowiska, na infrastrukturę towarzyszącą. Postanowiono uruchomić lodowisko w przyszłym roku. Lodowisko ma gwarancję.
Lodowisko jest składowane zgodnie z kartą techniczną w pomieszczeniu zaakceptowanym przez wykonawcę. W obecnie strukturze lodowiska da się
zamontować. Pod lodowiskiem jest specjalna podłoga i na niej jest ułożony mechanik lodowiska, rury, potem zalanie wodą, lodomierz utrzymuje taflę.
Tylko jedna bramka zostanie przesunięta, bo lodowiska nie jest na całej długości, szerokości boiska. Lodowisko będzie płatne.
Radny Łukasz Korczyk pytał, czy gminę będzie stać na lodowisko. Pszczyna zrezygnowała z lodowiska w tym roku z przyczyn ekonomicznych.
Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz mówił, że lodowisko zostanie uruchomione w przyszłym roku i wtedy zobaczymy, jaka będzie sytuacja. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/368/2021 Rady Miejskiej w Brzeszczach z
dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2022 - 2031, druk nr 501
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (14)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska,
Helena Moś, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Stanisław Pastuszka, Cecylia Ślusarczyk, Zofia Wójcik
BRAK GŁOSU (1) Ryszard Foks
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 501.

------------

Ad 8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/369/2021 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 21 grudnia 2021 r. Uchwała Budżetowa Gminy
Brzeszcze na rok 2022, druk nr 502.

Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Skarbnik Gminy
Skarbnik Gminy
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 18.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie:
Zmiany po stronie dochodów budżetu–saldo zmian na kwotę ogółem - in plus - 4.109.072,36 zł wynikają:
- w dziale 600, rozdział 60016 - zwiększenie o kwotę 284,17 zł, wpływy ze sprzedaży składników majątkowych,
- w dziale 600, rozdział 60017 - zwiększenie o kwotę 2.375,50 zł, wpływy ze sprzedaży składników majątkowych,
- w dziale 600, rozdział 60095 - zwiększenie o kwotę 568,44 zł, wpływy z opłat sądowych,
- w dziale 600, rozdział 60095 - zwiększenie o kwotę 119,63 zł, wpływy ze sprzedaży składników majątkowych,

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892648/Uchwa%25C5%2582a-0501
https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892650/Uchwa%25C5%2582a-0502


- w dziale 700, rozdział 70005 - zwiększenie o kwotę ogółem 56.956,18 zł to min. wpływy z opłat za trwały zarząd, z opłat za wieczyste użytkowanie, z
usług, z odsetek, z różnych rozliczeń z lat poprzednich, ze sprzedaży składników majątkowych. Natomiast zmniejszenie o kwotę 1.512.500 zł
przeniesione zostaje na rozdział 70007, zgodnie z klasyfikacją budżetową i rodzajem pobieranych dochodów z gospodarki mieszkaniowej,
- w dziale 700, rozdział 70007 - zwiększenie o kwotę 1.539.255,18, to min. wpływy z odsetek, z różnych rozliczeń z lat poprzednich, kosztów sądowych
oraz przeniesione planowane dochody z rozdziału 70005, zgodnie z klasyfikacją budżetową i rodzajem pobieranych dochodów,
- w dziale 710, rozdział 71035 - zwiększenie o kwotę 214.331,63 zł, to w szczególności wpływy z rozliczenia podatku Vat,
- w dziale 750, rozdział 75011 - zwiększenie o kwotę 24,80 zł, to wpływy z tytułu obsługi zadań zleconych gminie,
- w dziale 750, rozdział 75022 - zwiększenie o kwotę 211,39 zł, to wpływy ze zwrotu za rozmowy radnego Gminy,
- w dziale 750, rozdział 75023 - zwiększenie o kwotę 2.637,54 zł, to wpływy z różnych dochodów min. refundacja za prace interwencyjne, prowizja
płatnika, różnice kursowe,
- w dziale 754, rozdział 75495 - zwiększenie o kwotę 3,54 zł, to wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych,
- w dziale 756, rozdział 75601 - zwiększenie o kwotę 12.722,00 zł, dotyczy dodatkowych dochodów z tytułu podatku w formie karty podatkowej oraz
odsetek,
- w dziale 756, rozdział 75616 - zwiększenie o kwotę 535.769,00 zł, dotyczy dodatkowych dochodów z tytułu podatku od nieruchomości, od spadków i
darowizn, opłaty targowej, od czynności cywilnoprawnych, kosztów egzekucyjnych i odsetek,
- w dziale 756, rozdział 75618 - zwiększenie o kwotę 12.475,00 zł, dotyczy dodatkowych dochodów min. z tytułu różnych opłat, odsetek i kosztów
egzekucyjnych,
- w dziale 756, rozdział 75621 - zwiększenie o kwotę 3.131.771,59 zł, dotyczy dodatkowych dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku
dochodowego od osób fizycznych,
- w dziale 758, rozdział 75814 - zwiększenie o kwotę 85.000 zł, dotyczy wpływów z odsetek bankowych,
- w dziale 758, rozdział 75814 - zmniejszenie o kwotę 71.918,59 zł, dotyczy dofinansowania z Programu Rządowego Fundusz Polski Ład Program
Inwestycji Strategicznych – na zadanie Budowa Kanalizacji sanitarnej w rejonie ul Wiśniowej w Jawiszowicach, które nie będzie zrealizowane w roku
bieżącym, a w roku 2023 z uwagi na zmiany w sposobie przekazywania środków do samorządów w trakcie trwania projektu od października br.,
- w dziale 852 rozdział 85202 – zwiększenie o kwotę 2.142,49zł to dochody z tytułu opłat za pobyt w domach pomocy społecznej, wnoszone przez osoby
zobowiązane,
- w dziale 852 rozdział 85203 – zwiększenie o kwotę 5.358,67 zł to dochody z tytułu opłat wnoszonych za schronisko,
- w dziale 852 rozdział 85219 – zwiększenie o kwotę 4.002,92 zł, to różne dochody, opłaty oraz wpływy ze sprzedaży składników majątkowych, pobierane
przez Ośrodek Pomocy Społecznej,
- w dziale 852 rozdział 85228 – zwiększenie o kwotę 14.391,81 zł, to dochody pobierane za świadczone usługi opiekuńcze przez Ośrodek Pomocy
Społecznej,
- w dziale 852 rozdział 85295 – zwiększenie o kwotę 16.496,59 zł, to dochody pobierane min. za korzystanie z domu Senior +,
- w dziale 855, rozdział 85502 - zwiększenie o kwotę 8.977,50 zł, to min. wpływy z tytułu obsługi zadań zleconych gminie,
- w dziale 855, rozdział 85503 - zwiększenie o kwotę 3,25 zł, to wpływy z tytułu obsługi zadań zleconych gminie,
- w dziale 900, rozdział 90004 - zwiększenie o kwotę 929,04 zł, wpływy ze sprzedaży składników majątkowych,
- w dziale 900, rozdział 90005 - zwiększenie o kwotę 12.837,64 zł, to wpływy z obsługi programu Czyste Powietrze,
- w dziale 900, rozdział 90015 - zwiększenie o kwotę 25.144,27 zł, to wpływy z rozliczenia opłat za energię z lat poprzednich,
- w dziale 900, rozdział 90019 – zwiększenie dochodów o kwotę 456,84 zł, to środki szczególne z opłat z kar z ochrony środowiska,
- w dziale 900, rozdział 90095 – zwiększenie dochodów o kwotę 6.744,42 zł, to dochody min. ze sprzedaży składników majątkowych, z kar i odszkodowań
za uszkodzone mienie,
- w dziale 926, rozdział 92605 - zwiększenie o kwotę 1.499,22zł, to min. wpływy ze sprzedaży składników majątkowych oraz niewykorzystanych dotacji.

Zmiany po stronie wydatków budżetu – saldo zmian na kwotę ogółem – in minus - 4.328.998,12 zł wynikają:

- w dziale 600, rozdział 60014 – zmniejszenie o kwotę po 10.878,57 zł, dotyczy dotacji na zadanie Odtworzenie nawierzchni jezdni oraz poboczy ul. Jedlina
w Jawiszowicach, z uwagi na zakończenie jego realizacji przez Powiat oświęcimski,
- w dziale 710, rozdział 71035 – zmniejszenie o kwotę 3.616.969,55 zł dotyczy zadania, ujętego w WPF, Budowa cmentarza komunalnego w Brzeszczach, z
uwagi na przeniesienie realizacji i zakończenia zadania na rok 2023,
- w dziale 754, rozdział 75412 – zwiększenie o kwotę 8.000 zł zostanie przeznaczone na wydatki bieżące związane z utrzymaniem gotowości bojowej w
OSP, min. na zakup paliwa. Natomiast, zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 11.439,00 zł zostanie przeznaczone na montaż kompensatora
mocy biernej w strażnicy OSP w Jawiszowicach,
- w dziale 756, rozdział 75616 – zmniejszenie o kwotę 6.150 zł zostanie przeznaczone na potrzeby budżetu,
- w dziale 757, rozdział 75702 – zmniejszenie o kwotę 270.000,00 zł z obsługi długu, zostanie przeznaczone na potrzeby budżetu,
- w dziale 801, rozdział 80101 – zmniejszenie o kwotę 3.685,33 zł podyktowane jest

koniecznością dokonania zmian w ramach planu finansowego w ZSP nr 4 w Brzeszczach, które będą przeznaczone na wczesne wspomaganie nauczania,
tym samym następuje zwiększenie w dziale 854, rozdział 85404,

- w dziale 852, rozdział 85219 – zmniejszenie o kwotę 13.820,00 zł podyktowane jest koniecznością dokonania zmian w ramach planu finansowego OPS
w Brzeszczach, które będą przeznaczone na wypłatę wynagrodzeń wraz z pochodnymi w dziale 855, rozdziały 85502 i 85504,
- w dziale 852, rozdział 85295 – zmniejszenie o kwotę 19.439,00 zł zostanie przeznaczone na potrzeby budżetu,
- w dziale 900, rozdział 90001 – zmiany na kwotę 71.918,59 zł, dotyczą zadania Budowa Kanalizacji sanitarnej w rejonie ul Wiśniowej w Jawiszowicach,
dofinansowanego z Programu Rządowego Fundusz Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych, gdzie z uwagi na zmiany w sposobie przekazywania
środków do samorządów w trakcie trwania projektu od października br., konieczne jest zabezpieczenie środków własnych w roku bieżącym w
wysokości 5 % wartości dofinansowania, aby móc w ogóle otrzymać środki z dofinansowania,
- w dziale 900, rozdział 90004 – zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 165 zł podyktowane jest koniecznością dokonania zmian w ramach środków
w dyspozycji samorządu osiedlowego nr 8 w Brzeszczach, które będą przeznaczone na drobne zakupy na imprezy integracyjne, tym samym następuje
zwiększenie w dziale 921, rozdział 92195,
- w dziale 900, rozdział 90004 – zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 425.000 zł dotyczy przedsięwzięcia majątkowego Rewitalizacja Parku
Miejskiego przy ul. Dworcowej, współfinansowanego ze środków budżetu państwa w ramach Oświęcimskiego Strategicznego Programu Rządowego –
Etap VI 2021-2025,
- w dziale 900, rozdział 90005 – zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 456,84 zł, ze środków szczególnych z opłat z kar z ochrony środowiska,
dotyczy zadania majątkowego związanego z wymianą źródeł ciepła,
- w dziale 900, rozdział 90095 – zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 2.221,99 zł podyktowane jest koniecznością dokonania zmian w ramach
środków w dyspozycji samorządu osiedlowego nr 1 w Brzeszczach, które będą przeznaczone na zakup usług na imprezy integracyjne, tym samym



następuje zwiększenie w dziale 921, rozdział 92195.

Deficyt budżetu ulega zmianie - zmniejsza się o kwotę 8.438.070,38 zł i finansowanie w zakresie wolnych środków i kredytu długoterminowego i wynosi
13.707.939,86 zł.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/369/2021 Rady Miejskiej w Brzeszczach z
dnia 21 grudnia 2021 r. Uchwała Budżetowa Gminy Brzeszcze na rok 2022, druk nr 502
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (14)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Marek Gancarczyk, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena Moś, Marcin
Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Ryszard Foks, Zbigniew Kolasa, Stanisław Pastuszka, Cecylia Ślusarczyk
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 502

Przerwa 5 minut.

------------------------  

Ad 9. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Brzeszcze nieruchomości położonej w Zasolu, druk nr 492
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości
Wydział Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 14.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie: Spółka Pastwiskowa dla zagospodarowania wspólnoty gruntowej w Zasolu zwróciła się do Burmistrza Brzeszcz pismem o nieodpłatne
nabycie na rzecz Gminy Brzeszcze nieruchomości oznaczonej numerem działki 1920/50, położonej w Zasolu w części, na której urządzony został dojazd
do nieruchomości sąsiednich tj. budynku położonego w Zasolu przy ul. Kostka Jagiełły 6, stanowiącego własność Gminy Brzeszcze, budynku Ochotniczej
Straży Pożarnej w Zasolu jak również do innych nieruchomości stanowiących własność Spółki. 
Rada Miejska w Brzeszczach na XLIII sesji w dniu 21 czerwca 2022r. wydała pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie.
Decyzją Burmistrza Brzeszcz znak WPG.6831.26.2022 z dnia 26.10.2022 r. został zatwierdzony podział geodezyjny działki 1920/50, w wyniku, którego
powstała m.in. działka nr 1920/51 o powierzchni 0,0367 ha, będąca przedmiotem darowizny na rzecz Gminy Brzeszcze.
Zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brzeszcze, uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Brzeszczach nr
XXXIII/313/05 z dnia 15.11.2005 r. (Dz. Urz. Województwa Małopolskiego Nr 732 poz. 5330 z dnia 21.12.2005 r.) zmienioną uchwałą Nr XVIII/196/08 Rady
Miejskiej w Brzeszczach z dnia 29 maja 2008 r. (Dz. Urz. Województwa Małopolskiego nr 515 poz. 3341, z dnia 5 sierpnia 2008 r.), uchwałą nr XXI/239/08
Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 30 września 2008 r. (Dz. Urz. Województwa Małopolskiego Nr 861, poz. 6450, z dnia 16 grudnia 2008 r.) działka
1920/51 położona jest w przeważającej części w terenie zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej zwartej lub wolnostojącej oznaczonym symbolem
Z.26.M3., niewielka część w terenie zieleni nieurządzonej oznaczonym symbolem Z.18.ZN. Z tytułu przedmiotowego nabycia Gmina Brzeszcze poniosła
koszty geodezyjnego podziału nieruchomości w łącznej wysokości 2 450,00 zł brutto. Ponadto poniesie koszty związane z wyceną nieruchomości oraz z
przeniesieniem prawa własności w formie aktu notarialnego (taksa notarialna, opłaty sądowe). Biorąc pod uwagę powyższe zasadnym jest podjęcie
przedmiotowej uchwały.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Brzeszcze nieruchomości
położonej w Zasolu, 
druk nr 492. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (17)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela
Miłkowska, Helena Moś, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Pastuszka
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 492.

 

 ------------------------ 

Ad 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Brzeszcze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok", druk nr
504.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Sekretarz Gminy Magdalena Maj
Wydział Edukacji i Spraw Społecznych
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 18.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie: brak uzasadnienia

Załącznikiem do projektu uchwały jest programu współpracy gminy Brzeszcze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, który został
przesłany do radnych w dniu 18 listopada br. Program został omówiony na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. Program nie
różni się od poprzedniego, ponieważ został przyjęty schemat współpracy z organizacjami pozarządowymi. Program wypracowano z Biurem Inicjatyw
Społecznych. Przez ostatnie dwa lata ta formuła się sprawdziła. Wprowadzono dwie zmiany:
- zarządzenie nr 99/2022 Burmistrza Brzeszcz z dnia 28 października 2022 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/891210/Uchwa%25C5%2582a-0492
https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892659/Uchwa%25C5%2582a-0504


w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Brzeszcze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok"
Konsultacje na terenie gminy Brzeszcze trwały od dnia 4 listopada do dnia 16 listopada br.
Wpłynęły dwie uwagi:
- uwagę złożył pracownik Biura Inicjatyw Społecznych w Krakowie, z którym współpracujemy – propozycja nowego zapisu w programie: wsparcie
edukacyjno-informacyjne dla organizacji pozarządowych w ramach współpracy z powiatem oświęcimskim w formule mobilnego centrum organizacji
pozarządowych ( rozdział VI Formy współpracy),
Na terenie powiatu oświęcimskiego gminy zdecydowały się na partycypowanie w kosztach centrum organizacji pozarządowych. Jest to cenna
inicjatywa, ponieważ centrum zapewni wsparcie edukacyjno-informacyjne dla organizacji pozarządowych działających na terenie naszego samorządu.
- uwagę złożyli przedstawiciele LKS Jawiszowice o zapis: wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu, wprowadzenie zajęć sportowych, w
szczególności dla dzieci młodzieży, organizowanie imprez sportowo-rekreacyjnych (dział wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej). 
Uzasadnienie: niektóre formy wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu mają uzasadnienie realizacji poza terenem gminy, m.in. zawody
sportowe, obozy, kolonie. Dotychczasowy zapis „na terenie gminy Brzeszcze” znacząco ogranicza działalność sportową klubu i innych organizacji
pozarządowych.

Budżet gminy: środki finansowe na realizację programu: 881.980 zł ( wzrost o 9%)

Zadanie Kwota ( zł)

Organizacja i prowadzenie zajęć terapeutyczno-edukacyjnych dla dzieci z
rodzin zagrożonych uzależnieniami, w szczególności prowadzenie świetlicy
opiekuńczo-wychowawczej

140.781,00

Organizacja i prowadzenie zajęć rehabilitacyjnych dla dzieci
niepełnosprawnych: terapia zajęciowa, zabiegi rehabilitacyjne, zajęcia
integracyjno-rehabilitacyjne, warsztaty psychologiczne

54.550,00

Wspieranie, upowszechnianie kultury fizycznej i sportu, prowadzenie zajęć
sportowych, w szczególności dla dzieci i młodzieży, organizowanie imprez
sportowo-rekreacyjnych

293.463,00

Ochrona zdrowia, szerzenie i promocja profilaktyki onkologicznej, profilaktyki,
rehabilitacji osób z cukrzycą, profilaktyki uzależnień, opieka i rehabilitacja osób
niewidomych

6.110,00

Edukacja, w tym edukacja ekologiczna, propagowanie działań
proekologicznych, organizowanie konkursów, szkoleń, wyjazdów, spotkań,
m.in. o charakterze ekologicznym, ochrona i odnowa rodzin pszczelich,
właściwa gospodarka łowiecka, ochrona zwierzyny

9.055,00

Krzewienie kultury, propagowanie i wspieranie talentów w różnorodnych
obszarach kulturalnych i społecznych

16.173,00

Senior Plus, prowadzenie Dziennego Domu Senior Plus poprzez zapewnienie
zwiększenia w tym zakresie usług, m.in. socjalnych, opiekuńczych,
edukacyjnych, kulturalnych, oświatowych, sportowo-rekreacyjnych,
aktywności ruchowej, aktywizującej terapii zajęciowej

346.113,00

Sport przeciw uzależnieniom 15.735,00

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa wskazał, że projekt uchwały nie ma uzasadnienia.

 Dyskusja

 Radny Aleksander Zontek pytał, czy nie ma zagrożenia, że z nowych zapisów programu skorzystają podmioty gospodarcze spoza gminy Brzeszcze?
Czy nowe zapisy są uzgodnione i jest pełna zgoda stowarzyszeń?
Sekretarz Gminy Magdalena Maj wyjaśniła, że odbyły się konsultacje społeczne, program został opublikowany. Każda organizacja mogła się zapoznać
z treścią programu. Zgłoszone zostały tylko dwie uwagi i uznano je za zasadne i pozytywne, i zostały wprowadzone do programu. Nie ma zagrożeń,
ponieważ jest lista stowarzyszeń powiatu oświęcimskiego.
Radny Dawid Szczepański pytał o skorygowany zapis w wspieraniu i upowszechnianiu kultury fizycznej i sportu – w swojej wypowiedzi mówiła Pani,
że moglibyśmy to ograniczyć, ponieważ zdarzają się wyjazdy i ograniczyć to to do województwa małopolskiego. Natomiast w treści, w nazwie tego
zadania nie ma nic o ograniczeniu. Wynika z tego, że jest nieograniczone miejscem, czasem. 
Sekretarz Gminy Magdalena Maj powiedziała, ze podała przykład, że mogą to być wyjazdy nad morze, jeżeli będzie taka możliwość i będą chcieli
zorganizować kolnie dla dzieci, jeżeli będą na to środki i będzie to celowe działanie.
Radny Dawid Szczepański przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych była dyskusja. Przy obecnie funkcjonującym
zapisie taka możliwość była, więc, po co na siłę zmieniać coś, co funkcjonuje od lat i się sprawdza. 
Sekretarz Gminy Magdalena Maj dodała, że coraz częściej mieszkańcy, kiedy publikowane są oferty, m.in. organizacji oferujących wyjazdy młodzieży
poza gminę, mają negatywne uwagi, że jest zapis „ na terenie gminy Brzeszcze”.

Radny Dawid Szczepański pytał o uzasadnienie do projektu uchwały nr 504, którego brakuje. Zgodnie ze Statutem Gminy Brzeszcze §33 ust. 3 projekt
uchwały powinien być przedłożony Radzie wraz z uzasadnieniem, w którym 
należy przedstawić potrzebę podjęcia uchwały oraz ewentualną informację o skutkach finansowych jej wykonania.  Do przesłanego do radnych
projektu uchwały brak uzasadnienia. Projekt nie spełnia wymagań formalnych.
Sekretarz Gminy Magdalena Maj powiedziała, że brak uzasadnienia zostanie uzupełniony i przesłany do radnych przed sesją.
Informator Biura Inicjatyw Społecznych z informacją o zakresie działania jest załącznikiem do protokołu.
Udział finansowy gminy: koszty wspólne dla gmin powiatu, w 2023 roku opłata za usługi 1.994 zł za cały rok ( w zależności od ilości mieszkańców).



Komisje stałe nie wydały opinii do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 504.

-----------------------

Ad 11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu
dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, druk nr 503.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Sekretarz Gminy
Wydział Edukacji i Spraw Społecznych
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 18.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie: Z dniem 27 października 2022 r. zgodnie dyspozycją z 15.09.2022 r. o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy o finansowaniu
zadań oświatowych, zmodyfikowano zasady ustalania zwrotu kosztów dowozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych, jeżeli dowożenie zapewniają
rodzice. Zmianie uległ sposób obliczania kosztów zwrotu przysługującego rodzicom. W świetle nowych regulacji, rada miejska ma ustalić stawkę za 1 km
przebiegu pojazdu, przy czym stawka nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z 6.09.2001 r. o
transporcie drogowym. Na podstawie art. 3 ustawy zmieniającej ustawę – Prawo oświatowe, strony umowy, zawartej w celu zwrotu kosztów dowozu
muszą dostosować postanowienia umowy do znowelizowanych przepisów, w terminie 60 dni od dnia wejścia w życie ustawy zmieniającej – tj. do 26
grudnia 2022 r. Z tego względu, uchwała powinna zostać podjęta odpowiednio wcześniej, aby możliwe było jej skuteczne wejście w życie przed
dokonaniem zmian w umowie z rodzicami. Uchwała stanowi akt prawa miejscowego, podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym i wchodzi w życie po
upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy
obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, druk nr 503
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (16)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela
Miłkowska, Helena Moś, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Stanisław Pastuszka, Dawid Szczepański
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 503.

-------------------------------------------

Ad 12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/379/2018 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie określenia
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę Brzeszcze, druk nr 506
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Sekretarz Gminy
Wydział Edukacji i Spraw Społecznych
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 21.11.2022 / data przekazania radnym:21.11.2022

Uzasadnienie: Na podstawie obwieszczenia Ministra Edukacji z dnia 10.06.2022 r. w sprawie wysokości wskaźnika waloryzacji maksymalnej wysokości
opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego, o której mowa w art. 52 ust. 1 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań
oświatowych, oraz maksymalnej wysokości kwoty tej opłaty, po waloryzacji (M. P. z 2022 r. poz. 613), wskaźnik waloryzacji maksymalnej wysokości
opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego, o której mowa w  art. 52 ust. 1   ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań
oświatowych, wynosi 1,145. W związku z powyższym od dnia 1 września 2022 r. maksymalna wysokość kwoty opłaty za korzystanie z wychowania
przedszkolnego, o której mowa w  art. 52 ust. 1   ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, po waloryzacji, wynosi
1,14 zł.
Mając na uwadze powyższe należy podjąć uchwałę zmieniającą dotychczasowa kwotę opłaty z 1,00 zł na 1,14 zł po waloryzacji za godzinę.
W dniu 3.11.2022 r. wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie uchwały XLV/379/2018 Rady Miejskiej z dnia 30.01.2022
r. dotyczące zapisu § 3 „ z mocą obowiązującą od dnia1 września 2022 r.” 
W dniu 10 listopada 2022 r. Przewodniczący Rady Miejskiej skierował do nadzoru prawnego wojewody zawiadomienie, że na najbliższej sesji Rady
zostanie przedstawiony projekt uchwały uwzględniający zastrzeżenia formułowane przez organ nadzoru. Gminy, które po 1 września br. uchwaliło
identyczne uchwały również zostały wezwane przez organ nadzoru do dokonania zmian.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/379/2018 Rady Miejskiej w Brzeszczach z
dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę
Brzeszcze, druk nr 506. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (14)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena
Moś, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Zofia Wójcik
PRZECIW (1) Dawid Szczepański
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marek Gancarczyk, Stanisław Pastuszka, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 506.

---------------------------------------

Ad 13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/393/2022 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia "Programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 roku", 
druk nr 493

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892658/Uchwa%25C5%2582a-0503
https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/893014/Uchwa%25C5%2582a-0506
https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/891397/Uchwa%25C5%2582a-0493


Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Środowiska
Wydział Środowiska
Pozytywna opinia prawna: radca prawny Jolanta Szczotka
data wpływu do KRM: 15.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022

Uzasadnienie:Uchwałą nr XL/393/2022 Rada Miejska w Brzeszczach z 29 marca 2022 r., przyjęła „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 roku”. Z przeprowadzonego postępowania wyłonienia wykonawcy usługi ustalono, że wartość środków
finansowych określonych w programie jest niewystarczająca i przekracza wartość 130 tys. netto (wartość zamówień poniżej progu ustawowego).
Pierwsze postępowanie przetargowe (miesiąc marzec) zostało unieważnione z uwagi na fakt, iż cena najkorzystniejszej oferty, przekracza możliwości
finansowe Zamawiającego. Zamawiający nie mógł zwiększyć kwoty realizacji zamówienia objętego przedmiotową procedurą do ceny oferty
najkorzystniejszej. W kolejnym postępowaniu (miesiąc lipiec), po zweryfikowaniu wymagań umowy planowanej do zawarcia, został wyłoniony
wykonawca, z którym Gmina Brzeszcze podpisała umowę na 5 miesięcy na kwotę łączną 117 705,52 zł (słownie: sto siedemnaście tysięcy siedemset pięć
52/100 złotych).
W związku z powyższym należy dokonać aktualizacji kwoty przeznaczonej na realizację Programu na 2022 r. oraz zapisów Programu zgodnie z umową
zawartą z Wykonawcą Jarosław Kołodziejczyk Gabinet Weterynaryjny Animal-Vet Zasole z siedzibą przy ul. Garbarskiej 10 w Oświęcimiu. Zawarte zmiany
w „Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 roku” dot. zmiany miejsca dla zwierząt
gospodarskich z terenu Gminy Brzeszcze oraz wniesieniu zmian realizacji umowy z zakresu wykonywania zabiegu sterylizacji/kastracji zwierząt wolno
żyjących. Zabiegi te będą wykonywane wyłącznie w Gabinecie weterynaryjnym Animal-Vet Zasole z siedzibą przy ul. Garbarskiej 10 w Oświęcimiu.
Zgodnie z art. 11a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt przygotowany został „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 roku”. Program ma zastosowanie w stosunku do wszystkich zwierząt bezdomnych, w szczególności do
bezdomnych kotów i psów, w tym kotów wolno żyjących oraz zwierząt gospodarskich przebywających na terenie objętym granicami administracyjnymi
Gminy Brzeszcze.  Obejmuje on swoim zakresem realizację takich zadań jak:

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt;
2) opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie;
3) odławianie bezdomnych zwierząt;
4) obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w schroniskach dla zwierząt;
5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt;
6) usypianie ślepych miotów;
7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich;
8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt.
Projekt programu, o którym mowa w ust. 1 art. 11a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, został przekazany do zaopiniowania:
- właściwemu powiatowemu lekarzowi weterynarii;
- organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt, działającym na obszarze gminy;
- dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/393/2022 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia
29 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 roku", druk nr
493. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne: ZA (17)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela
Miłkowska, Helena Moś, Stanisław Pastuszka, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (4) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Dawid Szczepański, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 493.

-----------------------------------------

Informacja w sprawie węgla w gminie Brzeszcze

Preferencyjny zakup węgla

Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec informował: w celu analizy zapotrzebowania na opał w gminie Brzeszcze zostało wykonane
rozpoznanie rynku potrzeb, w wyniku, którego do dnia 18.11.2022 r. mieszkańcy złożyli 173 deklaracje, w tym:

- 135 deklaracji na węgiel ekogroszek
-  37 deklaracji  na węgiel orzech
-    1 deklaracja na miał

Gmina Brzeszcze w ustawowym terminie do 8 listopada 2022 r. podała informację Biuletynie Informacji Publicznej, że zamierza przystąpić do
preferencyjnej sprzedaży węgla. Gmina złożyła zapotrzebowanie na stronie cepło.gov.pl. Zapotrzebowanie zostało przyjęte przez Turon Wydobycie.
Wszelkie informacje będą zamieszczane w BIP.
Tauron Wydobycie posiada również w swoim asortymencie węgle przeznaczone do pieców z mechanicznym dozowaniem paliwa. Systemowo gmina
została przyporządkowana do takiego operatora. Punkt odbioru będzie na terenie gminy. W tej chwili umowa jest w analizie prawnej.

---------------------------

Ad 14. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Agencji Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Jawiszowicach zadań własnych Gminy Brzeszcze, druk 490
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
Wydział Infrastruktury
Pozytywna opinia prawna: radca prawny Jolanta Szczotka
data wpływu do KRM: 10.11.2022 / data przekazania radnym:10.11.2022

Uzasadnienie: Zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt. 13 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022r., poz. 559 z późniejszymi zmianami)
zaspokojenie zbiorowych potrzeb wspólnoty należy do zadań własnych gminy. W szczególności zadania własnego obejmującego między innymi sprawy

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/890964/Uchwa%25C5%2582a-0490


cmentarzy gminnych. W świetle postanowień art. 2 oraz art. 4 ust. 1 pkt 1 ustawy o gospodarce komunalnej (tekst jednolity, Dz.U. z 2021 r. poz. 679)
gospodarka komunalna może być prowadzona przez jednostki samorządu terytorialnego w szczególności w formach samorządowego zakładu
budżetowego lub spółek prawa handlowego. Wybór określonej formy prawnej wykonania zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego należy
do organu stanowiącej jednostki zgodnie z art. 2 i art.4 ust.1 pkt. 1 ustawy o gospodarce komunalnej, jeżeli przepisy szczegółowe nie stanowią inaczej,
organy stanowiące jednostek samorządu terytorialnego postanawiają o wyborze sposobu prowadzenia i form gospodarki komunalnej. W takim stanie
rzeczy, powierzenie realizacji zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego spółce prawa handlowego leży w kompetencji rady gminy, która
może jednostronnie nałożyć na spółkę komunalną realizację zadań własnych gminy. Agencja Mieszkaniowa Sp. z o.o. w Brzeszczach spełnia warunki
dotyczące podmiotu wewnętrznego, dlatego możliwe jest powierzenie w/w spółce zadań własnych gminy. Powierzenie przez jednostkę samorządu
terytorialnego zadań własnych komunalnej spółce prawa handlowego powołanej w celu wykonania tych zadań nie stanowi udzielenia zamówienia
publicznego w rozumieniu art. 4 pkt. 13 ustawy Pzp i nie wymaga stosowania procedur udzielania zamówień publicznych.
Mając na uwadze powyższe, podjęcie uchwały uznaję się za zasadne.

 Dyskusja

Radny Marek Czopek pytał o daty powierzenie zadania od dnia 1 stycznia 2023 r. do 30 września 2024 r.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek wyjaśniła, że przy poprzednio podejmowanej uchwale radni pytali, dlaczego na tak długi okres
powierza się zadania. Alternatywnie daty powierzenia w obecnie procedowanym projekcie są krótsze.
Radny Stanisław Pastuszka pytał stawki powierzenia zadania.
Naczelnik Patrycja Godek informowała: stawka miesięczna była 15.435,33 zł brutto, od nowego roku wg zawartej umowy.
Prezes Agencji Mieszkaniowej Agnieszka Wilkosz-Szymczak wyjaśniała: Niewykoszone części cmentarza między grobami – to stanowi własność
właścicieli grobów. Plan zagospodarowania oraz rozgospodarowania miejsc: sprzedaż miejsca obok miejsca; osoba dokonująca zakupu na rezerwację
lub terenu, na którym już jest dokonany pochówek, jest zobligowana do utrzymania porządku na tym terenie i dbania o zieleń w miejscach
wykupionych. 
Jest kilkanaście grobów zaniedbanych, na cmentarzu w Brzeszczach w starej części oraz cmentarzu w Jawiszowicach. Zawsze poszukujemy osób
związanych z osobami pochowanymi w danym miejscu. Zgodnie z obowiązującym prawem nie możemy ingerować w te nieruchomości. Oferujemy
zainteresowanym również przejęcie opieki nad danym grobem.  Ostatecznie grób może zostać zlikwidowany.
Radny Dawid Szczepański mówił, że mieszkańcy zgłaszali zapotrzebowanie na półkę, miejsce na używane znicze, wzorem okolicznych cmentarzy. Jest
to praktyczna rzecz, wielokrotne korzystanie ze znicza.   
Prezes Agnieszka Wilkosz-Szymczak powiedziała, że w Jawiszowicach powstała półka z inicjatywy mieszkańca. W okresie święta zmarłych cieszyła się
zainteresowaniem.
Planuje się montaż pólek na cmentarzach. Zapytania ofertowe na wykonanie półek i obsługę zostały wysłane. Na cmentarzu w Jawiszowicach zacznie to
działać już wkrótce.
Radny Stanisław Pastuszka pytał o cmentarz w Jawiszowicach: 
- wymianę tablic informacyjnych, aktualnie są już nieczytelne,
- teren cmentarza nie posiada kontenera, można zainstalować kamerę i postawić kontener tam, gdzie był i to rozwiązałoby problem; kiedy sprawa
zostanie załatwiona? 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek wyjaśniła: tablice informacyjne są systematycznie wymieniane.
Zastępca Burmistrza Łukasz Kobielusz powiedział, że sprawa kontenera była niedawno omawiana i Burmistrz Brzeszcz powiedział, że nie planuje się
posadowienia kontenera w tym miejscu.
Radny Stanisław Pastuszka mówił, że poprzednie pojemniki na odpady były łatwopalne i spaliły się. Na cmentarzach są ustawiane kubły metalowe.
Powiedziano, że ze względu na bliskość grobów zostały usunięto pojemniki na śmieci. Służby stwierdziły, że do kontener postawionego na parkingu
przy cmentarzu były wrzucane odpady budowlane i inne rzeczy. Kontener można postawić w tym samym miejscu i zamontować kamerę.
Prezes Agnieszka Wilkosz-Szymczak dodała: w związku ze zmianami prawa dotyczącego ochrony środowiska odbędzie się spotkanie z prezesem
Agencji Komunalnej Sp. z o.o. w sprawie zmiany segregacji odpadów i wywożenia na cmentarzach. Prawdopodobnie będą nowe pojemniki, bioodpady
(żywe kwiaty) powinny być wydzielone, segregacja plastiki i szkło.
Radny Stanisław Pastuszka mówił o wykaszaniu terenów na cmentarzu wskazując, ze niektóre obszary nie są wykoszone. Ponadto trawa pozostaje
po wykoszeniu na cmentarzu szczególnie, kiedy są późne koszenia i jest wysoka trawa.
Prezes Agnieszka Wilkosz-Szymczak stwierdziła, że można zwiększyć częstotliwość koszenia traw na cmentarzach.  
Radny Łukasz Korczyk pytał, czy zasadna jest uchwała, jeżeli koszty nie są wyliczone, to, na jakiej podstawie podnosimy stawki opłaty za korzystanie z
cmentarzy?
Wskazał, że konieczne jest odnowienie tablicy informacyjnej przy pomniku sierżanta Alvina Ellina.
Radny Ryszard Foks pytał, kto ponosi koszty związane z utrzymaniem działek niesprzedanych.
Prezes Agnieszka Wilkosz-Szymczak odpowiedziała, że koszty ponosi Agencja Mieszkaniowa Sp. z o.o.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.  
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie powierzenia Agencji Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Jawiszowicach zadań
własnych Gminy Brzeszcze, druk 490. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne: ZA (16)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Izabela Miłkowska, Helena
Moś, Stanisław Pastuszka, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk, Jacek Wawro, Zofia Wójcik
PRZECIW (1) Łukasz Korczyk
NIEOBECNI (4) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda, Aleksander Zontek
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 490.

----------------------------------------------------

Ad 15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych położonych w Brzeszczach i w
Jawiszowicach, druk nr 505
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
Wydział Infrastruktury
Pozytywna opinia prawna: radca prawny Jolanta Szczotka

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892910/Uchwa%25C5%2582a-0505


data wpływu do KRM: 17.11.2022 / data przekazania radnym:21.11.2022
Uzasadnienie: Zgodnie z przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2022 r. poz. 559 z późniejszymi zmianami),
zadania własne gminy obejmują między innymi sprawy cmentarzy komunalnych. Proponowane rozwiązanie stanowi aktualizację dotychczas
obowiązujących stawek. Zmiana stawek uzasadniona jest wzrostem kosztów utrzymania cmentarzy komunalnych między innymi ze względu na wzrost
cen mediów oraz usług. Wysokość stawek jest dostosowana do obowiązujących w okolicznych gminach.
Przez 5 lat stawki nie były zmieniane. Proponowane stawki są wyższe o 25%.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za korzystanie z cmentarzy
komunalnych położonych w Brzeszczach 
i w Jawiszowicach, druk nr 505. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (15)
Robert Adamczyk, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela Miłkowska, Helena Moś,
Stanisław Pastuszka, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Zofia Wójcik
PRZECIW (1) Cecylia Ślusarczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Andrzejczak, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 505.

----------------------------------------------------

 Ad 16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/388/14 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie określenia
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest
Gmina Brzeszcze, druk 489
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
Pozytywna opinia prawna: radca prawny Jolanta Szczotka
data wpływu do KRM: 10.11.2022 / data przekazania radnym:10.11.2022

Uzasadnienie: W związku ze zmianą użytkownika wieczystego działki 2497/2 położonej w Jawiszowicach przy ul. Drobniaka i brakiem jego zgody na
lokalizację przystanku autobusowego na przedmiotowej nieruchomości, Rada Miejska w Brzeszczach uchwałą nr L/405/2018 z dnia 29 maja 2018 r.
ustaliła wstępną lokalizację jednostronnego przystanku komunikacyjnego przy drodze gminnej ul. Drobniaka w Brzeszczach, 
w km 0+780 (strona prawa). Pismem znak: SIR.7121.1.38.2022 z dnia 11.05.2022 r. Starosta Oświęcimski zatwierdził projekt stałej organizacji ruchu w
rejonie przystanku komunikacyjnego przy ul. Drobniaka w Brzeszczach, która została wprowadzona w dniu 1 lipca 2022 r.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/388/14 Rady Miejskiej w Brzeszczach
z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych,
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Brzeszcze, druk 489. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne: ZA (17)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela
Miłkowska, Helena Moś, Stanisław Pastuszka, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Cecylia Ślusarczyk, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (4) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda, Jacek Wawro
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 489.

----------------------------------------------------

Ad 17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na obszarze Gminy Brzeszcze, druk nr
498.

Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
Wydział Infrastruktury
Pozytywna opinia prawna: adwokat Maciej Harat
data wpływu do KRM: 10.11.2022 / data przekazania radnym:18.11.2022/ II wersja 21.11.2022

Uzasadnienie: Ustawą z dnia 5 sierpnia 2022 r. o zmianie ustawy o Rządowym Funduszu Rozwoju Dróg oraz niektórych innych ustaw (dz. U. z 2022 r.
poz. 1768), z dniem 21 września 2022 r. zmieniły się niektóre zapisy w ustawie o drogach publicznych, w związku z tym zachodzi konieczność
dostosowania brzmienia zapisów określonych w § 1 uchwały.
Ustawa z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych art. 40 ust. 8 stanowi:
„Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego,
wysokość stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego. Stawki opłat określone w § 2, 4 projektu uchwały nie mogą przekroczyć 10 zł/m2/dzień
zajmowania pasa drogowego. Natomiast stawki opłat roczne określone w § 3 nie mogą przekroczyć 200 zł/m2, z tym, że w odniesieniu do infrastruktury
telekomunikacyjnej stawki opłat, o których mowa w § 2, 4 pkt 2 nie mogą przekroczyć 0,20 zł/m2/dzień zajmowania pasa drogowego, a stawki opłat, o
których mowa w § 3 pkt 2 nie mogą przekroczyć 20 zł/m2/rok.
Dodatkowo w związku z faktem, że stawki opłat za zajęcie pasa drogowego nie były aktualizowane od 2019 roku, zasadnym jest dokonanie zmian w
powyższym zakresie oraz ustalenie nowych stawek.

Dyskusja

Radny Stanisław Pastuszka pytał, jakie są podejmowane działania w przypadku zniszczenia drogi, np. na ul. Drobnika jest zrobiony asfalt po przejściu
kanalizacji, została wydana decyzja o możliwości wykonania przecisku pod drogą; obecnie jest to przysypane tłuczniem; dlaczego gmina ma
odpowiadać za źle wykonaną pracę?
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek wyjaśniła: została wydana decyzja lokalizacyjna dla Tauron. Wykonawca robót wystąpił z
wnioskiem o zajęcie pasa drogowego. Później została zwołana wizja w terenie i wykonawca został wezwany do napraw uszczerbku na jezdni.

https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/890960/Uchwa%25C5%2582a-0489
https://prawomiejscowe.pl/UrzadGminywBrzeszczach/document/892916/Uchwa%25C5%2582a-0498_II%20wersja


Przedłożono pomiary geodezyjne zagłębienia linii kablowej, które są zgodne z wydaną decyzją. Sporządzono protokół odbioru robót, gdzie wykonawca
ma zapis, jeśli w przeciągu dwóch lat od daty odbioru będą uchybienia na drodze, wtedy gmina wzywa go do ponownego odtworzenia pasa
drogowego.
Radny Ryszard Foks powiedział, że wykonawca po wykonaniu zadania nie doprowadził drogi do stanu sprzed inwestycji.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek dodała, gmina ma prawo w przeciągu dwóch lat wzywać wykonawcę do naprawy jezdni.

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg
gminnych na obszarze Gminy Brzeszcze, 
druk nr 498 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: ZA (17)
Robert Adamczyk, Wojciech Andrzejczak, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Ryszard Foks, Marek Gancarczyk, Zbigniew Kolasa, Łukasz Korczyk, Izabela
Miłkowska, Helena Moś, Stanisław Pastuszka, Marcin Sikorski, Danuta Socha, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Zofia Wójcik, Aleksander Zontek
BRAK GŁOSU (1) Cecylia Ślusarczyk
NIEOBECNI (3) Grzegorz Andruszko, Sławomir Drobny, Bartosz Uroda
Komisje stałe wydały pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawionej na druku nr 492498

 

PUNKTY NIEZREALIZOWANE

Pkt 18. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Brzeszczach przy ul. Dworcowej, druk nr 496.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
Komisje stałe nie opiniowały projektu uchwały.
Pkt 19. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z toalety publicznej obsługiwanej przez Gminę Brzeszcze, druk nr 497.
Wnioskodawca: Burmistrz Brzeszcz, referuje: Naczelnik Wydziału Infrastruktury
Komisje stałe nie opiniowały projektu uchwały.
Pkt 20. Sprawy bieżące

Ad 21. Zamknięcie posiedzenia komisji

Przewodniczący posiedzenia zamknął posiedzenie stałych komisji Rady Miejskiej komisji o godz. 17.00

                        

 Przewodniczący  Rady Miejskiej
  

Zbigniew Kolasa

 

Przygotowała: 

Barbara Pindel, Kancelaria Rady Miejskiej

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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